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CORRECT DISPOSAL OF THIS PRODUCT PACKING LIST
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aintenance record

1. this warranty card user, please safekeeping, for maintenance
certificate;

2. the product warranty 1 year from the date of purchase;
3. warranty equipment during the maintenance period, in the case of

normal use and maintenance,The malfunction of the machine itself
function problems, as is true, our companyProvide free maintenance
service;

4. during the warranty period, the following items, the company shall have
the right to  refuse service Or a service charge of materials, as 
appropriate.

1) will not be able to provide this guarantee and effective purchase vouchers;
2) users that caused by improper use of product failure and damage;
3) artificial abnormal external force damage;
4) than our maintenance service is authorized by the repairing damage;
5) natural disaster or other force majeure factors causing malfunction and 

damage;
6) other artificial intentionally damage;
5) the company reserves the rights of modification and interpretation of all 
    content.

To prevent possible harm to the environment or human health from 
uncontrolled waste disposal ,please separate this feom other types of
wastes and recycle it responsibly to promote the sustainable reuse of
material resources.Household user should contact either the retailer 
where they purchased this product, or their local government office,for
details of where and how they can take this item for environmentally safe 
recycling.

Business users should contact their supplier and check the terms and 
conditions of the purchase contact.This product should not be mixed with
other commercial wastes for disposal. 

FCC STATEMENT

FCC Radiation Exposure Statement:

Any Changes or modifications not expressly approved by the party responsible
for compliance could void the user’s authority to operate the equipment.

This device complies with part 15 of the FCC Rules.Operation is subject to the
following two conditions:
1) This device may not cause harmful interference.
2)This device must accept any interference received,including interference
    that may cause undesired operation.

This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth 
for an uncontrolled environment.

Open the charging case,they will automatically enter the pairing mode in 
which LED light flashes red and white alternately ,and then select “F100”.

Open the charging case. The red and white lights will flash alternately. 
The headset will automatically turn on and enter paring mode.

Put the earphones back in the charging case and close the case to turn
them off. 

If the earphones are not in the charging case ,just press and hold the 
MFB of either earbud for 5 seconds to power them off.

(Waste Electrical & Electronic Equipment)
This Marking shown on the product or its literature,indicate
that it should not be disposed with other household wastes 
at the end of its working life.
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Voice prompt:pairing

“F100”

Red White

LED
lights up

Hold on 3s

MFB
(Multifunction Buttons
with Touch Sensors)

Magnetic interface

Mode 1

MIC

POWER ON 

LED
lights up
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Mode 2

Mode 2

Mode 1

Hold on 5s

Long press MFB key for 5 seconds, the blue lights 1 second, headset 
automatically POWER ON.

TOUCH CONTROL

RL

1.Play/pause: Double click right earbud.

2.Previous Track: Hold the left side for 1 second, then release;

Next Track: hold the right side for 1 second, then release.

3.Volume up: single click on the right earbud;

Volume down: single click on the left earbud.

4.Answer a phone call: Click on either earbud;

Hang up a call: Double Click on eirther earbud;

Reject a call: Click & Hold 1 Second either earbud.

5.SIRI:Four Click on either earbud

6.Environmental model/Denoise model:

Three Click on either earbud.

Take single earbud from charge case,in paring mode and don’t 
connect any device ,quick click 6 consecutive MFB. when see blue 
lighting  for 3 senconds,reset seccessly.       
one by one reset.

No fixed master-slave, master-slave automatic switch, 
any connection phone mainly headsets.

Support connected bluetooth devices and supports the 
double channel stereo hi-fi music playing.

Support the TWS ears

Support iOS and part of the android mobile phone battery
 indicator

Sugesstion:if a long time not to use this production.
charging case need to be charged every 3 months .

TWS headphones

Ear phone

Bluetooth music

Power indicator

SPICIFICATIONS
Bluetooth version：5.1
Charging interface: Type-C
Power input：DC/5V
Earbuds battery capacity: 40mAh/3.7V

Support agreement：A2DP/AVCTP/AVDTP/SPP/HFP
Music time：About 4 hours (80% volume)

Talk time: 4.5 hours (90% volume)
Charging time: about 1.5 hours
Rechargeable battery box:  400 mAh/3.7 V

Less than 5%.LED1 flashes

0%-25%

25%-50%

50%-75%

75%-100%

Earpiece: when close the charing box ,left light and right light lighting 
breathly means both earbud in charing mode. 

Remark: The charging box has less than 5% power.LED1 flashes four 
times and then turns off.And stop powering the earphones.

Left light Right light

真无线立体声

用户手册

正确处理本产品 包装清单

关机

配对

耳机重置

充电及点亮指示

为防止不受控制的废物处置可能对环境或人类健康造成危害，请将这些废物
与其他类型的废物分开，并负责任地回收利用，以促进材料的可持续再利用
资源。家庭用户应联系购买本产品的零售商或当地政府办公室，了解他们在
哪里以及如何将该产品用于环保回收的详细信息。

商业用户应该联系他们的供应商并检查购买的条款和条件联系。这个产品不
得与其他商业废物混合处置。

FCC 声明

FCC辐射暴露声明:

未经责任方明确批准的任何变更或修改，因为合规性可能导致用户操作设备
的权限失效。

该装置符合FCC第15部分的要求规则.操作受以下两个条件:
1) 此设备不会造成有害干扰。
2) 此设备必须接受任何接收到的干扰，包括干扰可能会导致意外操作。

该设备符合FCC针对非受控环境规定的辐射暴露限值。

打开充电箱，他们将自动进入配对模式，耳机LED指示灯红白交替闪烁，然

后蓝牙选择“F100”配对名。

打开充电仓，耳机指示灯红光和白光交替闪烁，耳机将自动打开并进入配对

模式。

将耳机放回充电盒中，合上耳机盒，耳机将会停止工作。

如果耳机不在充电盒中，只需按住任一耳塞的操作按键5秒钟，即可关闭耳机。

(废弃电器电子设备)
产品或其说明书上显示的该标志表明，在其使用寿命结束

时，不应与其他生活垃圾一起处理。
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产品示意

LED指示灯 Type-C 充电接口

LED 指示灯

开启

ON

关闭

关闭

指示灯

点亮

指示灯

点亮

声音提示：配对

“F100”

红 白

指示灯

点亮

按住 3s

操作界面

(多功能触摸按键)

磁吸充电界面

状态 1

麦克风

开机

LED
lights up

L            R

状态 2

状态 2

状态 1

按住 5s

长按耳机操作键5秒，指示灯蓝光亮起1秒，耳机将自动开机。

触摸控制

RL

1.开始/暂停: 双击右边耳机

2.上一曲: 按住左边耳机一秒，然后松开;

下一曲: 按住右边耳机一秒，然后松开

3.音量+: 单击右边耳机;

音量-: 单击左边耳机

4.接听电话: 单击左右任意一个耳机;

挂断电话: 双击左右任意一个耳机;

拒绝接听来电: 按住左右任何一个耳机一秒

5.唤醒SIRI:四击左右任意一耳机

6.通透模式/降噪模式切换：三击任意一耳机。

从充电盒中取出单个耳塞，在配对模式下，并且不连接任何设备，快速点击
触摸键位6次，当3秒看到蓝色指示灯点亮时，重置成功。（耳机需要逐个
重置）

TWS耳机

双耳通话

蓝牙音乐

电量指示

产品规格

备注：点亮小于5%，LED1将会闪烁。

1  2  3  4

0%-25%

25%-50%

50%-75%

75%-100%

耳机充电: 关闭充电仓时，左右指示灯点亮，呼吸闪烁，意味着两个耳塞处
于充电模式. 

备注:当充电仓电量少于5%时，LED1慢闪4次后熄灭，并且停止向耳机供应电量。  

左指示灯 右指示灯

建议长时间不使用或每超过3个月给充电仓充电一次

蓝牙版本：5.1

充电接口：Type-C
电源输入：DC/5V
耳机电池：40mAh/3.7V
支持协议：A2DP/AVCTP/AVDTP/SPP/HFP

通话时间：约4.5小时（90%音量）

音乐时间：约4小时（80%音量）

充电时间：约1.5小时
充电盒电池：400mAh/3.7V

保修说明

保修卡

    尊敬的客户，感谢您购买我司产品，为了能更好的为您服务，在购买产品

后，请您认真阅读、填写并妥善保管好此保修卡。

客户名称

客户地址

产品名称

购买日期

联系人

联系电话

产品型号

出厂编号

日期 故障原因及处理情况

维
修
记
录

1、本保修卡请用户妥善保管，以作维修凭证；

2、本产品自购买之日起保修1年；

3、保修设备在维修期内，在正常使用和维护

的情况下，机器本身出现功能问题，发生故障，

经查属实，本公司提供免费维修服务；

4、在保修期间，发生下列事项，本公司有权拒

绝服务或酌情收取材料、服务费。

1）不能够提供本保证书及有效购买凭证；

2）用户使用不当所造成的产品故障及损坏；

3）人为的非正常外力损坏；

4）非我司授权的维修服者拆修造成损坏的；

5）自然灾害或者其他不可抗力因素造成故

障及损坏；

6）其他人为故意损坏；

5、本公司保留对所有内容的修改权和解释权。

MODEL: TT2109 MODEL: TT2109

FCC ID: 2AVTM-TT2109

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the condition that this device does not cause harmful interference (1) this device may not cause 
harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.
Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.
NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to 
provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not 
installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not 
occur in a particular installation.If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception,which can be determined by turning the equipment off and 
on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:
-- Reorient or relocate the receiving antenna.
-- Increase the separation between the equipment and receiver.
-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different
from that to which the receiver is connected.
-- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.
The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.
Due to the product material, the FCC ID number cannot be marked, and the FCC ID number is printed on the charging box
FCC ID: 2AVTM-TT2109




